
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 7. februar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 213
Vil ministeren redegøre for, hvilke initiativer ministeren vil tage for at nedbringe ventetiden 
på værgemål, så mennesker med alvorlig Alzheimers kan få en plejehjemsplads? Og vil 
ministeren herunder redegøre for, om ministeren selv mener, at syv måneders ventetid 
er acceptabelt – samt redegøre for hvad udsigten er, til at familien kan få værgemålet på 
plads, idet der henvises til artiklen ”Zina har ventet på et værgemål til sin demente far: 
- Jeg ringede og spurgte, om det virkelig kan tage syv måneder - hun svarede bare 'ja'” 
bragt i JyskeVestkysten den 3. februar 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rosa Eriksen
formand
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